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Vänsterpartiets anteckning till protokollet

Vänsterpartiet vill göra följande anteckning till protokollet avseende förvaltningens beslut att säga 
upp avtalet med Sinia och lägga ned LSS-verksamheten som inryms där och som berör minst 16 
personer.

Vänsterpartiet anser att:

• beslutet om att säga upp avtalet med Sinia borde tagits i nämnd innan det kommunicerades 
ut till berörda brukare och bör därför tas om och avgöras i nämnd eftersom vi anser frågan är 
av principiellt viktig natur och berör både brukare, personal, Sinia och dess produktion och 
intäkter, samt Nybro koncern i sin helhet

• det kan finnas en osäkerhetsfaktor i huruvida den beräknade besparingen verkligen kommer 
att bli de 1,2 mkr som förvaltningen kalkylerat

Med anledning av det som ovan anförts menar Vänsterpartiet att förvaltningen bör göra noggranna 
konsekvensanalyser över ur detta kommer att påverka berörda brukares framtida möjligheter till 
liknande placeringar. Sinia är en av de få arbetsplatser där personer ur LSS-personkrets får möjlighet 
att prova på och känna att man arbetar inom en industriell produktion. Detta kan inte noga 
underskattas.

Vi menar också att förvaltningen bör göra noggranna ekonomiska analyser för att få ett bra underlag 
om besparingen verkligen kommer att bli de eftersträvade 1,2 mkr. Kanske kan förvaltningen också 
föra en fortsatt dialog med Sinia där man bland annat ser över nuvarande prisbild.

När detta arbete är gjort bör det presenteras för nämnd för politiskt avgörande.
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